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Vragen Commissie Ruimte Antwoorden 

Vragen (fractie PvdA) over statenvoorstel inpassingsplan Vliegveld Midden-Zeeland 
agendapunt 5 

1. In de toekomst gaat de aanlanding van de windmolenparken Noordzee ,
door het Veerse Meer en komt weer boven in het gebied waar nu de baan
gedraaid wordt , zijn er op termijn problemen te verwachten hierdoor?

Voor de aanlanding van de stroomkabel van het windmolenpark 
IJmuiden Ver is een route gekozen die momenteel nauwkeuriger 
wordt uitgewerkt met betrokkenen. We kunnen niet op de 
benodigde planvorming en vergunningen vooruit lopen, maar tot op 
heden zijn ons geen signalen bekend dat hier belemmeringen zijn. 

2. Wordt er een apart gedeelte ingericht voor de heli vluchten van Orsted? Het inpassingsplan gaat over de verlegging en verdraaiing van de 
start en landingsbaan. De plaats waar de helikopters opstijgen of 
landen wordt daarin meegenomen conform het luchthavenbesluit 
zoals dat juli 2020 door PS is vastgesteld. Het inpassingsplan wordt 
niet gemaakt om andere activiteiten mogelijk te maken, maar gaat 
over de ligging van de baan.  
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